
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 143 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 143:  

”Vil ministeren anmode Region Syddanmark om en redegørelse for forløbet med virk-

somhedsoverdragelse i forbindelse med, at BIOS vandt udbuddet om ambulancekør-

sel, og herunder en redegørelse for hvordan Region Syddanmark sikrede, at de ansat-

te kunne overdrages bedst muligt, og om regionen vil gøre det anderledes en anden 

gang?” 

 

Svar: 

Som jeg også nævnte i min besvarelse af spørgsmål S 86, stillet af Karsten Hønge (SF), 

er jeg oplyst om, at Region Syddanmark vil iværksætte en ekstern undersøgelse af 

forløbet.  
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